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Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3'
Νότιου Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Αφαίμαξη του ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού
χειρουργείου του Θεαγένειου Αντικαρκινικού
Νοσοκομείου»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με καρκινοπαθείς ασθενείς, ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό
χειρουργείου, καθώς και το Σωματείο Εργαζομένων του Θεαγένειου
Θεσσαλονίκης - του μοναδικού Αντικαρκινικού Νοσοκομείου στη Β. Ελλάδα -
οι συνθήκες εργασίας του προσωπικού και ο χρόνος αναμονής για επείγουσες
χειρουργικές επεμβάσεις καρκινοπαθών επιδεινώνονται έτι περαιτέρω με την
πρόσφατη απόφαση του Διοικητή της 4ης ΥΠΕ (ενώ εδώ και δυο χρόνια
περίπου υπήρξε πάλι μετακίνηση -  χωρίς επιστροφή -  και άλλου
αναισθησιολόγου προς το Ιπποκράτειο) να μετακινήσει από τις 5 Νοεμβρίου
δυο νοσηλευτές χειρουργείου και έναν αναισθησιολόγο για δύο ημέρες στο
Ιπποκράτειο Νοσοκομείο προς συνδρομή στη διενέργεια χειρουργικών
επεμβάσεων. Αποτέλεσμα αυτής της συνεχιζόμενης τακτικής απόσπασης
αναισθησιολόγων και νοσηλευτών χειρουργείου από το Θεαγένειο σε άλλα
νοσοκομεία είναι η μείωση στις τέσσερις, από πέντε, των χειρουργικών
αιθουσών (μείωση κατά 20%), η αύξηση της λίστας χειρουργείου και η
παράταση του χρόνου αναμονής των ογκολογικών ασθενών, οι οποίοι
χρήζουν επείγουσας επέμβασης.
Χαρακτηριστικό και ενδεικτικό της όλης κατάστασης είναι ο μεγάλος αριθμός
κενών οργανικών θέσεων νοσηλευτών - χωρίς να συνυπολογίζονται οι πολλές
αποχωρήσεις λόγω συνταξιοδότησης -, καθώς έγιναν ελάχιστες προσλήψεις
προσωπικού και δη επικουρικού, μη επαρκείς να καλύψουν τις
συνταξιοδοτήσεις,  ενώ με την τελευταία Προκήρυξη (που έγινε μετά από
χρόνια) και δη μόνο για νοσηλευτικό προσωπικό, «περισσότεροι φεύγουν από
το Θεαγένειο προς άλλα νοσοκομεία σε σχέση με εκείνους που έρχονται σε
αυτό,  με αποτέλεσμα -  αντί για ενίσχυση -  να επέρχεται μείωση του
νοσηλευτικού προσωπικού». Οι δυσμενείς συνθήκες εργασίας, οι γνωστές
τοις πάσι ελλείψεις προσωπικού, η υπερβολική ψυχική επιβάρυνση του
προσωπικού, λόγω του τύπου της ασθένειας αυτής καθαυτής αλλά και
σωματική επιβάρυνση λόγω υποστελέχωσης, οι μη ληφθείσες λόγω
ελλείψεων προσωπικού άδειες (σχεδόν για όλο το 2024), η λειτουργία των
ογκολογικών τμημάτων με μία μόνο νοσηλεύτρια σε απογευματινή και
νυχτερινή βάρδια, οι μη ληφθείσες λογω ελλείψεων προσωπικού άδειες
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(σχεδόν για όλο το 2024) και ο κίνδυνος εργασιακής εξουθένωσης και
αφαίμαξης αποτελούν για ιατρούς και νοσηλευτικό προσωπικό αποτρεπτικούς
παράγοντες παραμονής στο Θεαγένειο.
Καταγγέλλουν ότι η κατ’ επανάληψη απόσπαση μόνιμων νοσηλευτών και
ιατρών σε άλλα Νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης αποτελεί συστηματική
τακτική επίλυσης των προβλημάτων υποστελέχωσης - η οποία έχει ως
συνέπεια την υπολειτουργία τμημάτων, επιφέρει δυσανάλογη επιβάρυνση του
εναπομείναντος προσωπικού, αποβαίνει εις βάρος των ογκολογικών ασθενών
που χρήζουν άμεσα χειρουργικής επέμβασης και οδηγεί στην υπονόμευση
του δημοσίου συστήματος υγείας, ενώ αποδεικνύει περίτρανα ότι «το
αφήγημα και οι θριαμβολογίες της Κυβέρνησης και του Υπουργού Υγείας για
αυξημένη στελέχωση των νοσοκομείων και στήριξη του ΕΣΥ δεν
ανταποκρίνονται στην πραγματικότητα» και ότι ωθούνται ασθενείς στον
ιδιωτικό τομέα. Αναρωτιούνται αν αυτός είναι εν τέλει και ο απώτερος στόχος.
Σας καλούν να αναλογιστείτε με την πρέπουσα ευαισθησία και
ενσυναίσθηση τον άκρως δυσμενή αντίκτυπο της παράτασης του χρόνου
αναμονής της σωτήριας ογκολογικής επέμβασης στον κάθε ασθενή, καθότι το
αίσθημα του χρόνιου πόνου στους καρκινοπαθείς δημιουργεί κάκιστη
ψυχολογία και οι παραπάνω συνθήκες επιδεινώνουν, σε πολύ μεγάλο
ποσοστό ασθενών, το αίσθημα αγωνίας, φόβου, πανικού, απελπισίας και
απόγνωσης των ογκολογικών ασθενών, οι οποίοι, ενώ «πληρώνουν μια ζωή
στα ασφαλιστικά ταμεία», όπως μας μετέφεραν χαρακτηριστικά, αισθάνονται
πίκρα και θυμό, ολομόναχοι στη μάχη ενάντια με μια απειλητική για τη ζωή
ασθένεια, αβοήθητοι και εγκαταλελειμμένοι από την Πολιτεία.
Απαιτούν από την Πολιτεία 1) να μην εφαρμοστεί η απόφαση μετακίνησης
των συναδέλφων, ώστε να ανοίξει άμεσα η πέμπτη χειρουργική αίθουσα προς
εξυπηρέτηση της μεγάλης λίστας αναμονής για χειρουργική επέμβαση των
ογκολογικών ασθενών και 2) να αντιμετωπιστεί το πρόβλημα της
υποστελέχωσης των Νοσοκομείων με μόνιμες προσλήψεις προσωπικού και
όχι με πρόχειρες και προσωρινές λύσεις επιλεκτικών μετακινήσεων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε,  ώστε να υπάρξει α)  κάλυψη των
κενών οργανικών θέσεων ιατρικού, νοσηλευτικού και προσωπικού όλων των
ειδικοτήτων στα Νοσοκομεία Θεαγένειο και Ιπποκράτειο Θεσσαλονίκης, ώστε
να σταματήσει οριστικά η αυθαίρετη πάγια τακτική μετακινήσεων προσωπικού
από το Θεαγένειο, καθώς και β) παροχή κινήτρων (εργασιακών -
μισθολογικών - εκπαιδευτικών - επιστημονικής εξέλιξης), ώστε να ξαναγίνει το
Θεαγένειο ελκυστικό για ιατρούς και λοιπούς επαγγελματίες Υγείας;

Ο ερωτών Βουλευτής
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